
Oktober 2021 

 

Aan: de vrijwilligers van Molen Massier,  

 

De zomer is weer voorbij en daarom een mooi moment om weer eens terug 
en weer vooruit te kijken over wat er zo speelt in en rond onze molen. 
 
 
Corona. 
Ondanks dat de Corona-ellende is afgenomen, konden we dit jaar opnieuw geen meimarkt 
houden. Dit betekent ook dat we dit jaar opnieuw voor ons belangrijke inkomsten missen.  
De gemiste inkomsten van de meimarkt van vorig jaar en de opbrengsten van de verhuur 
van de Peerdestal zijn gelukkig voor mooi bedrag van de gemeente Dalfsen 
gecompenseerd. Voor de gemiste inkomsten van dit jaar is opnieuw een aanvraag bij de 
gemeente ingediend, maar daar is nog geen uitsluitsel over. 
 
 
Flyer voor camperplaats Allee. 
Rina Huzen heeft aan het begin van de zomer een mooie flyer gemaakt voor campingplaats 
Allee.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
We hopen hiermee te bereiken dat er 
meer toeristen naar onze locatie komen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Volgend voorjaar ook maar eens flyers op meer locaties ophangen in en rond de 
toeristenplaatsen Ommen, Dalfsen en Hoonhorst. 
 
 



Stelling opnieuw gezwart. 
Al eerder zijn de planken van de stelling rond de molen aan de bovenzijde voorzien van een 
epoxylaag met zand, om te voorkomen dat de stelling glad wordt bij sneeuw en regen.  
In de afgelopen zomer is de onderzijde van de stelling ook aangepakt door vrijwilligers.  
De planken zijn “gezwart”, waardoor de molen ook vanaf de onderzijde gezien weer een 
mooie aanblik heeft en goed beschermd is tegen weersinvloeden. 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kunst om Dalfsen. 
In september waren er 2 initiatieven met betrekking tot het exposeren van kunst.  
Dit waren WAK (Week van de amateurkunst) en Kunst rond Dalfsen met verschillende 46 
kunstpunten.  
Molen Massier deed met beide initiatieven mee en een week lang was ook bij onze molen 
het werk van 5 kunstenaars verschillende vormen van kunst te bewonderen.  
Ook was er de hele week de boekenmarkt. 
In het laatste weekeinde was er muziek te beluisteren o.a. van het Agnietencollege en 
werden er pannenkoeken gebakken door Hans Voskamp. 



Er was er doorlopend aanloop en het was gezellig en het mooie weer speelde ons natuurlijk 
ook in de kaart. We hadden een mooie opbrengst van 775 euro aan verkoop van boeken, 
drankjes, cake en pannenkoeken. 
 
Op verschillende locaties is gefilmd door Vechtdal TV.  
Molen Massier had de eer dat 3 van de 5 kunstenaars die bij ons exposeerden ook zijn 
gefilmd. Helaas waren er 2 kunstenaars op dat moment niet aanwezig.  
 
Wie het filmpje nog eens terug wil kijken die kan dat bekijken op Youtube via de volgende 
link:  https://www.youtube.com/watch?v=ztbrim5J5J0 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=ztbrim5J5J0


 
 
Verzoek van de molenaars. 
Er is toenemende belangstelling voor het pannenkoekenmeel, 
waardoor onze molenaars steeds meer tijd moeten besteden 
aan het malen, mengen van het meel.  
Daarna moet het meel afgewogen worden en verpakt.  
 
Dat kost steeds meer tijd en de molenaars zouden het op prijs 
stellen als er vrijwilligers zijn, die af en toe eens kunnen helpen 
met het wegen en verpakken. Dit kan eventueel ook overdag 
in een verloren uurtje.  
  
 
 
Hoog bezoek van de Hollandse Molen. 
Op 6 oktober j.l. heeft de voorzitter Nico Papineau Salm van de Hollandse Molen ons 
vereerd met een bezoek. In 2020 is Nico gestart met het bezoeken van molens in het kader 
van het 100 jarig bestaan van de Hollandse molen in 2023. Hij vraagt hierbij aandacht voor 
het in stand houden van de molens in Nederland en gaat hierbij in gesprek met molenaars, 
vrijwilligers en vertegenwoordigers van gemeenten. 
 
Nico was door de besturen van Westermolen en Massier uitgenodigd en ook Molen Fakkert  
was daarbij present. ’s Morgens hebben we Westermolen bezocht en hebben we ook een  
gesprek gehad met Wethouden Andre Schuurman, die ons ook zeer nuttige informatie kon 
verschaffen.  
Daarna hebben we ’s middags onze eigen molen in Nieuwleusen bezocht.  

Het was een leuke en leerzame dag, waarbij we onderlinge banden eens weer konden 
aanhalen. 
 

V Voorzitter Nico Papineau Salm gaat de komende drie jaar in de aanloop naar het 
100-jarig bestaan van de vereniging in 2023 – op uitnodiging – 100 molens 

bezoeken. Dit gaat hij doen per trein en fiets. Op deze manier start de voorzitter het 
jubileum alvast. Met zijn bezoek vraagt Nico Papineau Salm aandacht voor het  



Vrijwilligersbijeenkomst. 
 
Op 25 september j.l. hebben we weer een gezellige 
bijeenkomst voor de vrijwilligers kunnen organiseren.  
De stemming zat er prima in en we hebben weer eens 
gezellig kunnen bijpraten onder genot van een hapje en 
drankje.  
 
Sommige vrijwilligers voelden zich bezwaard om te komen, 
omdat het al een tijd geleden was dat ze de voor de molen 
zich hadden ingezet. Jammer, want dat is niet nodig.  
We proberen vanaf nu ook weer meer te organiseren en 
dan zijn extra handjes altijd zeer welkom om te helpen. 
 
 

 
Verkoop boeken.  
Afgelopen zomer hebben we ondanks de Corona toch 
weer flink boeken binnengekregen en ook verkocht.  
Een welkome aanvulling om de kosten te dekken.  
De boekenkar is nu na de boekenmarkt weer leeg 
gemaakt in verband met het feit dat het buiten weer 
vochtiger wordt. In de molen zijn tijdens de 
wintermaanden uiteraard nog wel boeken uit te zoeken. 
Ook kunnen mensen boeken blijven brengen die in goede 
staat en niet te oud zijn, “hoort, hoort, zegt het voort”.  
 
Nieuwe website bijna gereed. 
We hebben de nieuwe website in een testomgeving al kunnen bekijken en die wordt nu op 
een paar puntjes nog aangepast, In de komende weken zal die nieuwe website in gebruik 
worden genomen. 
Het is een eigentijdse website qua vormgeving en de nieuwe site werkt straks ook prima op 
tablets en telefoons. 
Wij zijn er erg tevreden over en horen graag jullie commentaar als het zover is.  
 
Emailverkeer. 
We hebben gemerkt dat het versturen van emails in sommige gevallen niet altijd goed ging. 
Er is wel aan iedereen bericht gestuurd, maar om een of andere reden kwam de email niet 
bij iedereen aan door technische oorzaak. Wij betreuren dat zeer.  
Zo gauw we overschakelen naar de nieuwe website, zal daarom ook het emailverkeer 
anders gaan lopen. Als jullie van anderen hebben vernomen dat ze geen bericht hebben 
ontvangen van de vrijwilligersavond, dan willen we dat graag weten.  
Het was uiteraard de bedoeling dat iedereen hierover zou worden geïnformeerd. 
 
1000 euro gewonnen! 
Nieuwleusen Synergie had 10 x 1000 euro ter beschikking gesteld voor 10 lokale initiatieven. 
Wij hebben daar als bestuur ook op meegedaan en wij vielen in de prijzen. 
De bedoeling is dat we daarmee een oven aan gaan schaffen.  

Wij doen dit samen met Hans Voskamp en willen hiermee de 
keten van: “zaaien-oogsten- malen-bakken” compleet maken.  
Hans verbouwd spelt op zijn land aan het Oosterveen.  
We willen proberen om hiermee kleinschalig op zaterdag 
brood te bakken.  
En in de toekomst wellicht hiermee een leuke lesdag voor 
scholen samen te stellen met “molen bekijken en zelf bakken” 
te organiseren. 



RABO clubactie. 

De RABO clubactie loopt weer en door RABO klanten er kan nog gestemd worden. 

Stemmen kan nog tot 25 oktober a.s.  

Geef de molen een steuntje in de rug en help ons door iedereen in je omgeving te vragen op 

ons te stemmen, want we moeten nieuwe zeilen voor de wieken bestellen.  

 


